
دلار پايي�ن آمد، ام�ا همچن�ان قيمت برخي 
اجناس بالاست؛ قيمت اجناس در زمان صعود 
ارز لحظه اي بالا مي رفت و حالا هم فروشندگان 
به بهانه همين بالابودن ن�رخ دلار، قيمت ها را 
كماكان بالا نگه داشته اند. اين تناقض آشكار 
در رفتار بازار سؤال اين هفته »روزنامه جوان« 
بود كه از سخنگوي قوه قضائيه پرسيده شد. 
معاون اول دس�تگاه قضا در اين باره گفت: »با 
افرادي كه بعد از كاهش قيمت دلار كم فروشي 
مي كنند، برخورد مي ش�ود.« وي همچنين به 
دليل ارتباط اين امر با معيش�ت مردم از ورود 
مدعي العموم خب�ر داد. اع�ام احكام قطعي 
برخي افراد به اتهام اخال در نظام اقتصادي، 
بازش�دن فاز جديد در پرونده احمد عراقچي 
و همدس�تانش، وضعيت قضاي�ي طرف هاي 
ايراني پرونده توتال و اتهام افساد في الارض در 
كيفرخواست برخي متهمان محيط زيستي از 
ديگر موضوعات مطرح شده در يكصد و سي و 
پنجمين نشست خبري سخنگوي دستگاه قضا 
با اصحاب رسانه بود. همچنين در اين  نشست 
 از سخنگوي دستگاه قضايي دو سؤال مطرح 
ش�د كه خاصه متوجه حجت الاس�ام اژه اي 
بود. يكي درباره فعاليت وي در فضاي مجازي 
و ديگري در راس�تاي رياستش بر قوه قضائيه 
بود كه هر دو به صورت منفي پاسخ داده شد. 
حجت الاس��ام والمسلمين محس��ني اژه اي در 
يكصد و س��ي و پنجمين نشس��ت خبري خود 
با اصحاب رس��انه احكام برخ��ي مجرمان مالي 
را اع��ام كرد.  20س��ال حب��س و 120ميليارد 
تومان جزاي نقدي در دادگاه ويژه اصفهان براي 
حميدرضا جان قربان و 10سال حبس براي آزاده 
سجاده همسر اين فرد، 12 سال حبس و بيش از 
1۳۹ميليارد ريال جزاي نقدي براي احمد پاسدار 
به اتهام اخال از طريق گرانفروش��ي بخش��ي از 
احكام ذكر ش��ده بود. اژه اي همچنين ادامه داد: 
محمدكاظم احم��د زاده به اتهام جعل س��ند به 

سه سال و استفاده از سند مجعول به هفت سال 
حبس، بهرام رضايي به اتهام جعل س��ند به سه 
س��ال حبس و  محمدحس��ين نجم زاده كارمند 
بانك شيراز به دو سال و يازده ماه حبس محكوم 

شده است. 
 5 سال حبس براي شهردار گچساران

محسني اژه اي اظهار كرد: حكم شهردار گچساران 
صادر و زينل زاده به پنج سال حبس و 74 ضربه 
شاق و دو سال انفصال از خدمت محكوم  شده 
است كه به دليل همكاري وي چهار سال از حبس 
و 50 ضربه شاق وي تعليق ش��ده است.. ميثم 
نياركي و يكي ديگر از معاونان اين شخص هم به 
پنج سال حبس و 74 ضربه شاق محكوم شدند. 
وي همچنين از صدور ش��ش م��اه حبس براي 
برخي از دلالان ارزي خبر داد و گفت: محس��ن 
غامي، حمزه باز آزرده، حس��ن خاتوني، سعيد 
جبارپور، مس��عود جاوي��دان، مصطفي صوري، 
حسن فرهادي، مجيد ش��هراني، رضا بازآزرده، 
اصغر احمدي از جمله خرده فروش هايي هستند 

كه محكوم شدند. 

 ورود مدعي العموم به موضوع برنگشتن 
قيمت ها

حجت الاس��ام والمس��لمين اژه اي در پاسخ به 
س��ؤال »جوان« مبني بر تناقض بازار در راستاي 
كاهش قيمت دلار و پاين نيام��دن قيمت برخي 
اجناس گفت: با افرادي كه بعد از كاهش قيمت دلار 

كم فروشي مي كنند، حتماً برخورد مي شود. 
هر چند كه اژه اي معتقد بود، برخورد با گرانفروشي 
و كم فروشي به عهده تعزيرات حكومتي است، اما 
در ادامه به دليل ارتباط اين مهم با معيشت مردم 
از مدعي العموم خبر داد و اظهار داشت:  اميدواريم 
نيازي به دستگيري و بازداشت نباشد، اما اگر بعد از 
همه اين اقدامات افراد از سوء استفاده دست برندارند 

ما ورود كرده  و   برخورد قاطع تري مي كنيم. 
  افسادفي الارض براي تعدادي از متهمان 

پرونده محيط زيست
معاون اول دستگاه قضا در توضيح پرونده بازداشت 
محيط زيستي ها گفت: پرونده به دادگاه رفته، اما 
تعيين وقت نشده است. در اين پرونده هفت متهم 
وجود دارد كه برخي از آنها افساد في الارض دارند. 

اژه اي پاسخ به سؤالي مبني بر مختومه شدن پرونده 
حسين فريدون را رد كرد و افزود: اين پرونده هنوز 

به دادگاه نرفته است. 
سخنگوي دس��تگاه قضا، آخرين وضعيت پرونده 
بابك زنجاني را هم تشريح كرد. وي مشكل پرونده 
بابك زنجاني را مبتني بر اين دانس��ت كه بخشي 
از اموال وي در خارج اس��ت و بايد محاكم قضايي 
پيگيري كنند، اما در نهايت توصيه خود را مبتني بر 

تعيين وقت براي بازگشت اموال دانست. 
يكي از س��ؤالات نشس��ت به موضوع اثبات رشوه 
توتال مربوط مي شد كه اژه اي در اين باره پاسخ داد: 
اگر  چنين چيزي باشد و خاف قانوني شده باشد، 
دادستاني كل كشور ورود خواهد كرد. در پرونده 
مهدي هاشمي موضوع استات اويل بود نه توتال كه 
رسيدگي هم شد.  اظهارات اسماعيل  بخشي ديگر 
سؤال مطرح شده در نشست خبري بود كه اژه اي 
درباره آن اينگونه پاسخ داد: در اين مورد بايد خود 

وزارت اطاعات نظر بدهد. 
 فاز جديد در پرونده احمد عراقچي 

اژه اي درباره طولاني ش��دن بررسي پرونده احمد 
عراقچي ني��ز گفت: گزارش جدي��دي براي آقاي 
عراقچي و ساير همدس��تانش آمده است، اگر اين 
مطالب درس��ت باش��د فاز جديدي در پرونده باز 
مي شود. وي با تأكيد بر اينكه اين پرونده ۹ متهم 
دارد، مرتبط بودن پرونده س��يف به اين پرونده را 

رد كرد.
اژه اي در پاسخ به سؤالي مبني بر اينكه در بندهاي 
بخشنامه تش��كيل دادگاه ويژه مفاسد اقتصادي، 
ذكر شده كه متهمان نبايد در مرحله تحقيقات با 
قرار وثيقه آزاد شوند، چرا احمد عراقچي آزاد شد، 
گفت: اينطور نيست، در كجاي اين بخشنامه چنين 
چيزي آمده است؟! اين فرد با نظر قاضي آزاد شد. 
وي در اين باره افزود: البته فشارهايي در اين پرونده  
وارد شد، اما نكته مهم اينجاست كه آيا انسان زير بار 

اين فشارها مي رود يا خير؟
سخنگوي قوه قضائيه در رابطه با حادثه اتوبوس 
دانشجويان دانشگاه آزاد گفت: اين حوادث از دو 
منظر حائز اهميت اس��ت، اولي كه منجر به فوت 
10 نفر شد و دوم اينكه اين حادثه در يك محيط 
علمي رخ داده است. وي بيان كرد: از روز اول اين 
حادثه، مسئله اي مطرح ش��د كه همه دستگاه ها 
در حال بررسي هس��تند، اما به صورت قطع بايد 
كارش��ناس نظر بدهد. به عنوان مثال اول اعام 
شد كه راننده س��كته كرده كه پزش��كي قانوني 
رسماً اعام كرد س��كته قلبي نبوده است لذا بايد 
خودرو،  مسير و عوامل محيطي بررسي شود كه  
يك هيئت، نظر اوليه را اع��ام كرده و گزارش به 
هيئت هفت نفره رفته است.  معاون اول دستگاه 
قضا درخصوص پرونده شكايت وكيل خاتمي از 
مدير مسئول كيهان هم گفت: اين پرونده هنوز به 

دادگاه نرفته است. 
 اژه اي درباره موضوع وكالت و نحوه جذب وكا نيز 
گفت: ما 10سال قبل يك لايحه جامع وكالت آماده 

كرديم، اما در دولت ماند و به نتيجه نرسيد. 
وي درخص��وص كارگ��ران هفت تپ��ه و اينك��ه 
هنوز برخ��ي از آنها بازداش��ت هس��تند، گفت:  
بازداشتي هايي كه شما مي گوييد مربوط به فولاد 

خوزستان و نه هفت تپه است. 
  سخنگوي دس��تگاه قضا دو سؤال مطرح شده در 
نشس��ت خبري مبني بر فعالي��ت وي در فضاي 

مجازي و رياست بر قوه قضائيه را نيز رد كرد. 
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خصوصي سازي مبتني بر اسناد پنهاني تصويب شده در وزارت بهداشت در جريان است

درمان در مسير آموزش !

برخوردقاطعمدعيالعمومباکمفروشيوگرانفروشي
سخنگوي دستگاه قضا به سؤال »روزنامه جوان«  درباره گراني ها پس از پايين آمدن نرخ ارز پاسخ داد

اس�تعفاي وزي�ر بهداش�ت در هفته ه�اي 
اخي�ر، پربحث تري�ن اخب�ار حوزه س�امت 
را رقم زده اس�ت و ب�ا وجودي كه ب�راي اين 
وزارتخان�ه سرپرس�ت ني�ز تعيين ش�ده از 
حواش�ي اين كناره گيري كم نش�ده اس�ت. 
اين كناره گي��ري جنجالي گويا بر س��ر بودجه 
است. يكي از اين جنبه ها كه از نگاه  هاي بسياري 
دور مانده، شيوه تغيير وزير است. در اين تغيير 
كه نس��خه آزموده هم داش��ته،  ي��ك وزير تمام 
هزينه هاي مادي و معن��وي يك برنامه دولتي را 
مي پردازد و كنار مي رود يا كنار گذاشته مي شود 
و وزير بعدي در كمال آرام��ش برنامه مورد نظر 
دولت را اجراي��ي مي كند.  در اي��ن ميان دولت 
ترجيح مي دهد، وزير پيشين با استيضاح و تحت 
فش��ار نمايندگان مجلس كنار گذاشته شود تا 
كمترين هزينه را متحمل ش��ود، اما از آنجا كه 
در مورد قاضي زاده هاش��مي مجلس دس��ت به 
كار نش��د، اين تصميم درون كابين��ه اي را وزير 
سابق بهداش��ت عملي كرد.  گفتني است برنامه 
مورد عاقه دولت تدبير و اميد خصوصي سازي و 
كاستن از هزينه هاي دولت در تمام زمينه هاست. 
وزارتخانه هاي آموزش و پرورش و بهداش��ت از 
قانون خصوصي سازي مستثني هستند. از طرفي 
دولت هم به اندازه كافي به خاطر توافقات ناكام 
بين المللي و شرايط اقتصادي از سوي نخبگان، 
افكار عمومي و جريان هاي مختلف سياسي تحت 
فشار اس��ت، بنابراين وارد بازي خصوصي سازي 

بدون پرده اين وزارتخانه ها نمي شود. 
 خصوصي سازي درمان در خفا

در عين حال وزير سابق بهداشت حدود 40روز 
قبل از اس��تعفا، از تصويب س��ندي به نام سند 

درمان كشور خبر مي دهد كه در آن حوزه درمان 
براي بخش خصوصي س��هم قاب��ل ماحظه اي 
را در نظ��ر گرفت��ه اس��ت. قاضي زاده هاش��مي 
در توضيح جزئيات اين س��ند كه بن��ا به اذعان 
روابط عموم��ي معاونت درم��ان در اختيار هيچ 
رس��انه اي قرار نگرفته و قابليت انتش��ار ندارد، 
گفت: فضاي درماني با تصويب اين سند تا سال 
1404 ساماندهي مي شود و سهم دولت و بخش 
خصوصي را براي توسعه اين فضا معين مي كند 
كه در اين س��ند مصوب مي ش��ود  بخش دولتي 
و خصوصي چه ميزان مجوزه��اي حوزه درمان 
را درياف��ت كنند و ب��ه چه ميزان دس��تگاه ها و 

تجهيزات پزشكي براي درمان نياز داريم. 
به بيان ديگر سند درمان كشور كه در گفته هاي 

وزير س��ابق مشخص نيس��ت در كدام مجمعي 
تصويب شده، به ورود بخش خصوصي به حوزه 
درمان رسميت مي بخشد. اين در حالي است كه 
تا به حال به طور رس��مي براي بخش خصوصي 
س��همي در نظر نگرفته بوديم، بيمارستان ها و 
مراكز درمان��ي خصوصي متوس��ط پرداختي از 
جيب بيماران را به شكل قابل ماحظه اي افزايش 
داده بودند و تعرفه هاي درماني آنها باعث افزايش 

كلي تعرفه ها شده است. 
 خصوصي سازي همه جا !

بر اين اساس به نظر مي رسد، وزير بعدي بهداشت 
كه گرايش مديريتي به سازمان برنامه را خواهد 
داش��ت، برنامه هاي خصوصي سازي بهداشت و 
درمان را دنبال كند و زمينه را براي فعاليت بيش 

از پيش بخش خصوصي فعال در اين حوزه آماده 
كند. اين بخش فعال، همان پزشكاني هستند كه 
برخي منتقدين معتقدند، قاضي زاده هاشمي به 
دليل پرداخت كارانه هاي چند 100 ميليوني به 

آنها كسري بودجه آورده است. 
در نهايت دولت با ش��رايط كنوني اقتصاد بيشتر 
از اين نمي تواند براي طرح تحول سامت هزينه 
كند . در عين حال بعيد اس��ت اين ط��رح را كه 
يكي از وعده ها و بخش��ي از شناس��نامه دولت 
روحاني را تشكيل مي دهد، زمين بگذارد. بنابراين 
هزينه هاي آنه��ا را به بخش خصوص��ي واگذار 
مي كند.  از س��وي ديگر با حاشيه س��ازي براي 
كناره گيري وزير و مباحث درباره  بودجه بندي 
توجه افكار عموم��ي را از برنام��ه و هدف اصلي 
منحرف مي كنند.  اين ش��يوه تغيير وزير بسيار 
ش��بيه جايگزيني بطحاي��ي با فان��ي در وزارت 
آموزش و پرورش اس��ت؛ با اين تفاوت كه در آن 
جابه جايي از قضا دول��ت از همراهي مجلس نيز 
برخوردار بود. فاني زمينه هاي خصوصي س��ازي 
را فراهم ك��رد و در نهايت بطحايي با ش��دت و 
سرعت بي سابقه اي خصوصي سازي را پيگيري 
كرد و همچنين ابتكار عمل را در دس��ت گرفت 
و با حركات نمايش��ي مانند راه اندازي كمپين، 
از ايمن س��ازي تجهيزات گرمايش��ي مدارس تا 
خدمات آموزشي را به بخش واگذار و طي اقدامي 
بي نظير و بدون توجه به قوانين و اسناد بالادستي 

خريد خدمات را در لايحه بودجه گنجاند. 
بنابراين هيچ بعيد نيست، وزير بهداشت بعدي نيز 
بخواهد هزينه هاي ايجاد ش��ده توسط قاضي زاده 
هاش��مي را از جيب بخش خصوصي بپردازد و از 

وزارت بهداشت، آموزش و پرورش ثاني بسازد! 

در اين ستون پيام ها،  متن ها، عكس نوشت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر ش�ده در فضاي مجازي را منتش�ر خواهيم كرد؛ بدون 
هيچ گونه توضيح و تفسير. بازنشر اين موارد هم به منزله تأييد 

يا رد محتواي هيچ كدام از آنها نيست. 

  پديده عباس�چيان با انتش�ار اين عكس در اينستاگرامش 
نوش�ت: دبير كارگروه مد و لباس كش��ور از تصويب نهايي آيين نامه 
مس��ابقه طراحي لباس دانش آموزي خب��ر داد و گفته ب��ه دنبال اين 
هس��تيم كه لباس مدارس به اقتضاي سن،  جغرافيا و دوره هاي فصلي 
متغير شود. آقايان مدير ما مدارسي داريم كه دانش آموزان به اقتضاي 
سطح زندگي ش��ان حداقل ترين ها را ندارند. اگر بودجه اضافي داريد، 

لااقل اينجا خرج كنيد. 

   احمدرض�ا با انتق�اد از نحوه ج�ذب جوان�ان عاقه مند به 
محيط باني توئي�ت زد: فرمانده يگان حفاظت محيط زيس��ت خبر 
داده كه »۳ ه��زار و 400 نفر نيرو داريم، اما خبر خوش اين اس��ت كه 
ظرف پنج س��ال محيط بانان به دو برابر افزايش پيدا كنند. مصوبه اش 
گرفته شده و سالي ۳50نفر محيط بان استخدام خواهيم كرد. « با اين 
مصوبه بعد از پنج سال هزار و 750 نفر استخدام مي شوند؛ شما چطور 
دو برابر حساب مي كنيد؟ تازه خيلي از محيط بان ها هم اكنون وضعيت 

استخدامي مشخصي ندارند. 

   آمنه با انتشار اين عكس در اينس�تاگرامش نوشت: رئيس 
پليس مبارزه ب��ا موادمخدر پايتخ��ت با بيان اينكه م��ا منكر زحمات 
بهزيستي نيستيم، گفته »متأسفانه هنوز مركز جديدي براي نگهداري 
زنان معتاد ايجاد نشده است. متأسفانه اخيراً هم در آتش سوزي عمدي 
كه در يكي از اين مراكز اتفاق افتاد، 50نفر از آنجا دوباره خارج شده و 
فرار كردند.« لطفاً شفاف سازي شود كه بودجه تجهيز و رسيدگي به اين 
اماكن كجا خرج مي شود؟ چه برخوردي با اين افراد مي شود كه با صدمه 

به اين اماكن اينطور پا به فرار مي گذارند. 

   فرامرز با انتقاد نس�بت به عملكرد شوراي شهر توئيت زد: 
در صدودوازدهمين جلسه شوراي شهر تهران، تغيير نام خيابان شهيد 
عاطفي شرقي در منطقه ۳ به نام دريانوردان سانچي به تصويب رسيد. 
بسيار خوب اما همين شوراي ش��هر در ش��اهكاري به تازگي دستور 
حذف فيلترهاي دوده خودروهاي ديزلي را صادر كرد! به نظر مهم ترين 

عاقشون همين تغيير اسم خيابون هاست. 

   سمانه با انتشار اين عكس توئيت زد: مصائب مردي با كد ملي 
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- كلي دردسر كشيده ام بابت اين شماره
-هيچ جا اين كد ملي را نمي پذيرند.

-كد ملي را خودشان داده اند و خودشان هم با آن مشكل دارند!
- يك بار گفتند كسي با كد ملي شما از دريافت يارانه انصراف داده و يك 

بار هم گفتند مقيم آلمان شده اي.

   آري�ن ب�ا تأكيد ب�ر ض�رورت آم�وزش فضاي مج�ازي در 
اينستاگرامش نوشت: وزير كشور گفته در جلسه شوراي اجتماعي 
نظر همه اعضا مش��ترك بود كه در فضاي مجازي با ش��رايط كنوني، 
هيچ گونه نظارت منطقي و قانوني ب��ر رفتارها در فضاي مجازي وجود 
ن��دارد. همچنين خانواده ه��ا نيز مراجعات بس��ياري دارن��د و نگران 
فرزندانشان در اين فضاي باز و غيرمديريت شده  هستند. بله آقاي وزير 
به همين دليل آموزش فضاي مجازي از س��نين پايه در ديگر كشورها 
شروع مي شود. آن هم آموزش تخصصي نه كتاب هايي كه دانش آموزان 

ما از آن گريزانند. 

   فرامرز با انتش�ار اين عكس در اينستاگرامش نوشت: امروز 
سالگرد پنجاهمين س��الروز درگذش��ت تختي بود. جالب اينكه خانه 
پدري جهان پهلوان تختي هم اكنون به محلي براي تريكوبافي تبديل 
شده است. متأسفانه امروز خانه پدري غامرضا تختي در حال از بين 
رفتن است. زورخانه فولاد تختي هم اكنون به يك انبار تبديل شده در 
حالي كه مي تواند به يك موزه فرهنگي و گردشگري تبديل شود. بايد 
هر چه س��ريع تر اقدامات لازم براي اين دو مكان انجام شود. در ضمن 
اين تهرانگردي هاي آقاي مسجد جامعي به جز تفريح و سرگرمي براي 

خودش هيچ دستاورد ديگري نداشته است. 

جوابيه وزارت كشور به گزارش »جوان« 
دولتدرپيياريحملونقلعمومياست

پس از انتشار مطلبي در همين صفحه با عنوان »سهم پرداختي دولت 
براي شهر 10ميليوني فقط 2 اتوبوس« وزار كشور جوابيه اي را به دفتر 

روزنامه ارسال داشته است. متن اين جوابيه به اين شرح است: 
به استحضار مي رساند آنچه به شهرداري  هاي كشور در ماه  هاي گذشته 
پرداخت گرديده است، تنها براي حمايت از جابه جايي مسافر اتوبوس و 

مترو در قالب يارانه بليت بوده است. 
ش��ايان ذكر اس��ت كه از س��ال 1۳87 و با تصويب قان��ون ماليات بر 
ارزش اف��زوده، كمك  هاي دولت به ش��هرداري ها از مح��ل اين قانون 
تجميع گرديده است. ش��هرداري ها نيز طبق قانون مذكور و براساس 
بخشنامه  هاي بودجه اباغي سالانه مي بايس��ت بخشي از كمك  هاي 
دريافتي را صرف توسعه نوسازي و بهبود سامانه  هاي حمل و نقل همگاني 
نمايند. بنابراين شهرداري  هاي كشور مي توانند با برنامه ريزي و مديريت 
هزينه ها در جهت نوسازي و توس��عه ناوگان حمل و نقل همگاني اقدام 
نمايند.  در عين حال سازمان شهرداري ها و دهياري  هاي كشور به دنبال 
آن است تا از طريق عملياتي كردن طرح رياست محترم جمهوري براي 
نوسازي ناوگان حمل و نقل عمومي و ساير امكانات موجود در قوانين 
سنواتي بودجه و مصوبات دولت در بازسازي، نوسازي و توسعه ناوگان 
و پرداخت مستمر و ادواري يارانه بليت به شهرداري  هاي كشور در هر 

مديريت سامانه  هاي حمل و  نقل عمومي ياري رساند.

 عضو هيئت رئيسه كميسيون اقتصادي مجلس گفت: دهه شصتي ها 
همچنان با معضل بيكاري و عدم تأمين مسكن و مشكات ازدواج روبه رو 
هستند و بايد با تدبير اورژانسي و عملياتي به مشكات اين جمعيت قابل 

توجه رسيدگي شود. 
  معاون توس��عه مديريت و پش��تيباني وزير آموزش و پرورش گفت: 
گزينش و شركت در دوره آموزش��ي كه در مورد سرباز معلمان انجام 
مي گيرد، قوانين و مق��ررات آموزش و پرورش اس��ت و منجر به تعهد 

استخدامي نمي شود. 
  سخنگوي سازمان آتش نشاني از بازديد كارشناسان آتش نشاني از 
تجهيزات و امكانات ايمني 2 هزار و 500 مدرسه و مهدكودك پايتخت 

خبر داد. 
  ميزان پيش��رفت پروژه پارك حش��رات و خزن��دگان غول پيكر از 
70درصد گذشته اس��ت. اين پروژه ملي به عنوان اولين، بزرگ ترين و 

كامل ترين پارك حشرات خاورميانه در منطقه 2 تهران قرار دارد. 

امتحاناتنهايي
ملاكپذيرشبدونکنكور

رئي�س مرك�ز س�نجش آم�وزش وزارت آموزش و پ�رورش 
ب�ا اش�اره ب�ه پذي�رش ب�دون كنك�ور دانش�جو در ۸5درص�د 
كدرش�ته  محل هاي دانش�گاهي گفت: م�اك و مبناي س�وابق 
تحصيلي، امتحانات پايه نهايي دوازدهم اس�ت ك�ه معدل آن به 
دانش�گاه هاي مج�ري پذيرش ب�دون آزمون اعام خواهد ش�د. 
عبدالرضا عمادي اظهار كرد: اگر سطح رقابت پايين بيايد در ساير رشته ها 
هم مي توان بدون كنكور دانش��جو جذب كرد. مبناي بدون آزمون  شدن 
رش��ته محل ها اين اس��ت كه هر رش��ته محلي اگر تعداد داوطلبانش از 
چهار برابر ظرفيت كمتر ش��ود، يك رش��ته بدون آزمون مي شود كه  در 
دانشگاه هاي دولتي هفت برابر اس��ت. بنابراين اگر متقاضيان 15درصد 
رشته هاي باقيمانده كاهش يابد يا افزايش ظرفيت ايجاد شود، پذيرش در 
اين رشته ها هم بدون آزمون شده و به طور كلي كنكور حذف مي شود.  وي 
درباره مخالفان طرح حذف كنكور نيز گفت: شكست مصوبه سال ۹۶ هم 
اين بود كه منافع طيف هاي بسياري از فعالان كنكوري تحت الشعاع قرار 
مي گرفت. براي مقابله با اين مسئله آموزش و پرورش به ويژه در يك سال 
اخير گام هاي بلندي برداشت كه از جمله آنها كاهش تبليغات كنكوري 
در صداوسيما بود. همچنين به خانواده ها آگاهي داديم و به دانش آموزان 
اطاع رساني كرديم كه در مسير كتاب درسي قرار بگيرند. طي پنج سال 
اخير تاش كرديم اين امر را نهادينه كنيم كه مبناي امتحان نهايي همان 
كتاب درسي است و نيازي به جزوات كنكوري نيست.  رئيس مركز سنجش 
آموزش وزارت آموزش و پ��رورش ادامه داد: حذف كنك��ور از 85درصد 
ظرفيت رشته هاي دانشگاهي اكنون با اطاع رساني خوبي كه دارد صورت 
مي گيرد، بخش عمده اي از فشار و استرس را روي خانواده ها و دانش آموزان 
كم خواهد كرد.  عمادي درباره حساس��يت وزارت آم��وزش و پرورش در 
جمع آوري سوابق تحصيلي و برگزاري امتحانات هماهنگ گفت: بر مبناي 
اصاحيه قانون سنجش و پذيرش دانشجو در سال ۹5، سوابق تحصيلي 
عبارتند از نمرات تعدادي دروس س��ه س��ال آخر دوره متوسطه. اكنون 
امتحان نهايي براي پايه دوازدهم اس��ت و چون در دو پايه دهم و يازدهم 
امتحان نهايي نداريم، بنابراين ماك و مبناي سوابق تحصيلي، امتحانات 
پايه نهايي دوازدهم اس��ت كه معدل آن به دانشگاه هاي مجري پذيرش 
بدون آزمون اعام خواهد ش��د.  وي افزود: امتحانات نهايي الكترونيكي 
شده و يك سال است كه ارسال سؤالات امتحان نهايي بدون هيچ واسطه اي 
مستقيماً به حوزه هاي امتحاني ارسال مي شود و شرايط ايمني بالايي دارد. 
فرآيند تصحيح الكترونيكي هم دو سه دوره است كه پايلوت شده و به زودي 
تكميل مي شود. به اين ترتيب دخالت عامل انساني در امتحانات نهايي كه 

از دقت كار مي كاهد بسيار كاهش مي يابد. 
-------------------------------------------------- 

وزير كشور: 
فضايمجازيولنگاراست

وزير كش�ور با اش�اره به ولن�گاري در فض�اي مجازي و ش�كايت 
خانواده ه�ا در اين رابط�ه گفت: براي بهبود ش�رايط اي�ن فضا يا 
ش�وراي فض�اي مج�ازي اي�ن اق�دام را انج�ام ده�د ي�ا اينكه 
ما در ش�وراي اجتماع�ي اين اق�دام را ضمن تش�كيل كارگروه و 
بهره گرفتن از تج�ارب كارشناس�ان س�اماندهي و قانوني كنيم. 
عبدالرضا رحماني فضلي، در جلسه شوراي اجتماعي با اشاره به پيمايش 
سامت گفت: اين اقدام خوبي بود و اگر نتايج آن كاماً قابل قبول باشد 
و مورد استفاده دس��تگاه ها قرار گيرد، در صورت تداوم به بهره برداري 
خواهيد رسيد.  به گفته وزير كشور، مسائل بودجه اي و حمايتي در شرح 
وظايف دس��تگاه ها وجود دارد كه بايد به آن توجه كنيم. بنابراين نبايد 
اقدامات، تكرار موجودي ها و انباشت آنها نباشد. پيشنهاد قانون جامع 
آسيب هاي اجتماعي ارائه شده است و مواردي به آن اضافه خواهد شد 
و قانون مادر در ح��وزه اجتماعي با رويكرد حمايتي امري مهم اس��ت.  
رحماني فضلي بيان ك��رد: تدوين قانون جامع آس��يب هاي اجتماعي 
بس��يار خوب اس��ت و ما نبايد با عجله آن را به مجلس ارائه كنيم بلكه 
بايد روي آن كار ش��ود و موارد با اولويت رفع ش��وند.  وي با بيان اينكه 
خلأهاي قانوني در فضاي مجازي وج��ود دارد، افزود: موارد مختلفي از 
سوءاستفاده هاي اجتماعي، مذهبي و اقتصادي را دربرگرفته و به نوعي 
ولنگاري مشاهده مي شود؛ پدر و مادرها نگران هستند و مي گويند، بايد 
قوانيني تدوين شود تا از سامت فرزندان خود اطمينان داشته باشيم. 
براي مديريت فضاي مجازي شايد با اين دست از امكانات، امكان كنترل 
وجود نداشته باشد، ولي بايد در زمينه استفاده از اين فضا خود را تقويت 
كنيم.  وزير كشور تصريح كرد: اگر ما از اول شرايط فضاي مجازي را به 
صورت قانوني و هوشمند ارائه كنيم، اطمينان خاطر خانواده و ثبات را 

به دنبال خواهد داشت. 

نيره ساري
  گزارش  یک

مديرعاملثامنالحججبه15سالحبسمحكومشد
طبق اعام دادستاني تهران مديرعامل مؤسسه ثامن الحجج به 15سال حبس و انفصال 

از خدمات دولتي محكوم شد. 
پرونده ثامن الحجج سه متهم داشت كه دادگاه رس��يدگي به اتهامات آنها در طول 12جلسه در 
شعبه اول دادگاه كيفري يك استان تهران برگزار شد. پرونده اي با ۳۶0 شاكي كه ارزش مالي آن 
12هزار ميليارد تومان برآورد شده بود و در نهايت هم بخش زيادي از سپرده هاي مردم با تعيين 
بانك عامل، پرداخت شد.  در حالي كه پيش از اين طبق اعام دستگاه قضايي حبس طويل المدت 
براي متهم رديف اول اين پرونده در نظر گرفته شده بود  كه حكم قطعي وي اعام شده است.  طبق 
آنچه در اطاعيه دادستاني آمده است: سيدابوالفضل ميرعلي فرزند سيدرضا متولد 1۳4۳ رئيس 
هيئت مديره و مديرعامل وقت شركت تعاوني اعتبار ثامن الحجج به اتهام مشاركت در اخال در 
نظام اقتصادي كشور از طريق وصول وجوه كان به صورت قبول سپرده اشخاص حقيقي و حقوقي 
تحت عنوان مضاربه و نظاير آن به نحو عمده، به محروميت از خدمات دولتي و تحمل 15 س��ال 

حبس تعزيري با احتساب ايام بازداشت قبلي محكوم شده است. 
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